

Desenvolupament de la sessió

1. Aprovació de l'acta d'11/06/2015.

S'aprova l'acta per assentiment.

2. Informe del president

- El president agraeix la rebuda de la Facultat de Veterinària per acollir aquesta sessió.
- **Membres nous.** S'incorpora _____ com a membre institucional en representació de l'àmbit de les lletres/CCSS en substitució de _____. Com a delegats de prevenció es dona la benvinguda a _____ en representació del Comitè d'Empresa del PAS laboral.
- El president recorda que manca la comunicació formal dels cinc delegats de prevenció del PDI si bé en tant no es faci es manté la titularitat dels anteriors nomenats.
- El 29 de setembre hi ha prevista una nova reunió entre l'Àrea de Prevenció i Assistència i els delegats de Prevenció per continuar amb les sessions de debat sobre la Planificació de l'Activitat Preventiva: a la sessió del 10 de juny, l'Àrea va explicar els documents que es generen en aplicació de la normativa; a la propera sessió està previst que els delegats de prevenció facin els seus plantejaments i els temes que consideren que caldria tenir previstos.
- El 7 de juliol el Gerent va emetre una resolució creant una unitat funcional amb la denominació de "Servei de Prevenció", depenent de l'Àrea de Prevenció i Assistència; i s'ha publicat el concurs intern per a la provisió de la plaça de cap de unitat.
- Dilluns, 7 de setembre va haver-hi un incendi a una fregidora del Bar de la Facultat de Ciències de la Comunicació. _____ explica que la fregidora té més de 30 anys, va fallar el termòstat i en no apagar-se es va incendiar. Es va precisar la intervenció de bombers. Arran d'un accident similar a la Facultat de Lletres es van prendre mesures (neteja dels conductes per treure el greix) que ha reduït el risc. Arran aquest accident s'afegiran protocols de manteniment dels equipaments dels bars i restaurants en coordinació amb la Unitat de Restauració.
- La Festa Major es farà el 5 de novembre i tan bon punt es disposi dels detalls de com queda organitzada es farà el Pla d'autoprotecció; pel que fa el dispositiu sanitari, està en fase de concreció.
- **Seguiment acords 11/06/2015**
 - **Convocatòria d'Ajuts** per a la Millora de la Seguretat als Laboratoris i d'Equips de Protecció Individual. La Comissió d'Economia i Organització va aprovar la resolució de la convocatòria en els termes proposats pel CSS.
 - S'ha enviat el document que es va presentar dels **resultats de l'estudi** de la tipologia 13 d'accidents (**sobreesforços**) i de l'estudi de la tipologia 28 d'accidents (**in itinere** que haguessin estat fora-campus de gener a maig de 2015)
 - També es va enviar **l'informe** sobre les accions dutes a terme arran el brot de **Coxiella** en el Servei de Granges i Camps Experimentals.
 - S'han mantingut converses amb la Mútua per veure si assumeixen fer un estudi sobre la incidència de les **al·lèrgies** en la població treballadora de la UAB: ens han contestat que amb la darrera legislació estan molt limitats i no tenen marge per fer col·laboracions.

- o S'ha demanat a la Unitat de **Mobilitat** que en l'estudi de senyalització actual, inclogui la **revisió** de la ubicació dels **passos de vianants**.
- o S'ha estat **analitzant** el **protocol** de **comunicació** d'accidents rellevants, prioritzant la informació a delegats de prevenció.

S'obre un torn de paraules on la part social planteja que hi ha dos o tres casos de persones que tenen problemes d'al·lèrgia durant la setmana però que el cap de setmana estan bé. Consideren que això ha de considerar-se com una patologia laboral i què, per tant, la Mútua hauria d'assumir les proves. Amb aquesta argumentació s'acorda que la Cap de l'Àrea de Prevenció i Assistència reprendrà les converses amb Mútua.

3. Informe d'accidentalitat del 3r trimestre de 2015 (format paper)

presenta l'informe d'accidentalitat del tercer trimestre de 2015.

La part social diu que hi ha un rodatge d'una pel·lícula a la Fac. de Lletres que fa que hi hagi trànsit de camions en un lloc molt transitat per persones i pregunta si hi ha un protocol per senyalitzar aquestes activitats. S'informa que quan hi ha empreses externes fent treballs, hi ha un protocol per a perimetrar, però que en casos puntuals com aquest no consta al Servei de Prevenció que es faci un estudi de vial específic. L'APiA contactarà amb l'Aslia per parlar-ne.

No es detecta un augment d'accidents de bicis amb l'increment del seu ús al campus. Els accidents ocorreguts s'han produït en punts negres del campus que ja s'estan revisant.

S'informa que en la reunió del Comitè de Seguretat de Centre de Ciències-Biociències es va comentar que en el pont que connecta la UAB amb Renfe hi ha risc d'ensopegades. Des de la presidència s'informa que d'aquella zona ni ajuntament, ni diputació ni la resta d'entitats es fa responsable pel que és de difícil resolució en temps de restriccions pressupostàries. afegeix que no consten accidents significatius per caigudes en aquella zona.

4. Informe de l'aplicació del PNT d'obres del 3r trimestre (format paper)

fa la presentació de les obres previstes per al tercer trimestre de 2015.

El president vol agrair les gestions fetes pels deganats de Ciències i Biociències i l'administració de centre per reconduir temes històrics (sortida d'emergència de la C2 i local d'estudiants en espais poc adients) fins a la seva resolució.

informa que respecte al canvi de lluminàries als vials i camins del Campus s'amortitza en pocs mesos.

La part social demana informació sobre l'enderrocament de l'Escola Bressol i que l'envergadura de l'obra mereixia la comunicació a delegats de prevenció i resta de membres del Comitè de Seguretat i Salut. El president informa

que fa més d'un any ja es deia que les condicions de salubritat no eren les correctes. Fins el juny estava cedit a la Fundació UAB. En el moment de l'enderroc ja no era una escola bressol si no el barracó d'obres de la construcció original de la UAB.

Tanmateix indica que el projecte es va presentar a la Generalitat, qui el va aprovar i la UAB té la certificació de la Junta de Residus conforme s'han lliurat les 16-17 tones de fibrociment en les condicions correctes per una empresa certificada. La part social demana que consti la seva queixa i el vicerector es compromet a mostrar la certificació comentada.

5. Proposta del Pla d'Avaluació del Risc Psicosocial

fan la presentació de la proposta. S'agraeix la tasca feta per la tècnica , tècnica del Servei de Prevenció que en aquests moments està de baixa de maternitat. El termini de participació s'iniciarà dilluns 21 de setembre i per tant finalitzarà el 6 d'octubre. A la meitat del termini es convocarà una reunió amb els delegats de prevenció per tal de resoldre els possibles dubtes que puguin sorgir.

6. Torn obert de paraules

El president informa respecte als dos últims casos que es van registrar a la CIRCA un s'ha resolt en un expedient disciplinari i en l'altre la persona afectada s'ha reincorporat a la docència i s'han pres mesures per tal de garantir una adaptació progressiva.

Sobre el tema del tabac a Lletres. S'informa que s'havia parlat amb l'antic equip deganal i que, tant l'antic com l'actual compten amb el suport institucional en aquesta matèria.

S'informa de la presència de 15 gossos a les portes del campus de Sabadell en la visita d'una delegada de prevenció. El president respon que és un tema pendent de plantejar a l'Ajuntament de Sabadell i que estan programant una reunió per concretar temes.

Els delegats de prevenció informen que al departament de Prehistòria hi ha una porta d'emergència tancada amb clau. S'acorda que un tècnic de l'APIA anirà a fer una valoració tècnica.

Acords:

- a) Reclamar a la JPDI i el Comitè d'Empresa de PDI Laboral la comunicació formal dels delegats de prevenció del PDI.
- b) La Cap de l'Àrea farà un nou contacte amb Mútua pel tema de les al·lèrgies amb la petició que facin les proves d'al·lèrgia a les persones que les pateixin per motius laborals.
- c) El Servei de Prevenció contactarà amb els responsables de lloguer d'instal·lacions per tal d'incloure informació a tenir en compte pels llogaters pel que fa a la prevenció de riscos.
- d) El president informará els delegats de prevenció sobre els permisos de l'enderrocament de l'edifici de la Gespa.
- e) Es convocarà una reunió per resoldre dubtes dels delegats de prevenció enmig del procés de participació de la proposta del Pla d'Avaluació de Risc Psicosocial.

S'aixeca la sessió a les 13:30 hores, de la qual, jo, com a secretària, estenc aquesta acta.

La secretària



Vist i plau
El President

